
Zápisnica z 21. zasadania obecného zastupiteľstva v Zubrohlave  

konaného dňa 14. augusta 2018 o 17.00 h 
 
 
 
Starosta obce Zubrohlava zvolal obecné zastupiteľstvo na základe, § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 Z. z. 

o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov.  

 

Prítomní:  
Pavol Bugeľ, starosta obce  

 

Poslanci: Silvia Čajková, Ľuboš Sroka, Ing. Martin Šturek, Ing. Dominik Šturek, Ing. Elena Gereková, 

PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Daniela Čierniková 

 

 

Kontrolórka obce: Mgr. Ľudmila Mokošáková 

 

Zapisovateľka: Ing. Beáta Štureková, DiS. 

 

Ospravedlnení:  

Tibor Rentka - ospravedlnený, 

Eduard Herdel – ospravedlnený. 

 

Ďalší prítomní a verejnosť podľa priloženej prezenčnej listiny prítomných. 

 

 

P R O G R A M: 
 

 

1. Otvorenie - 21. rokovanie Obecného zastupiteľstva otvoril Pavol Bugeľ, ktorý privítal všetkých 

prítomných poslancov, pani kontrolórku a hostí. 

 

Po dohode s prítomnými navrhli najprv predniesť žiadosti hostí a neskôr pokračovať podľa programu. 

 

Prvé slovo dostala pani riaditeľka ZŠ s MŠ Zubrohlava Mgr. Renáta Pavčová, ktorá predniesla žiadosť 

o navýšenie rozpočtu na kapitálové výdavky – na výstavbu ihriska pri Materskej škole aj s vizualizáciou. 

Popisovala sa situácia a variácie riešenia danej žiadosti. Pani PhDr. Zlatica Gereková na danú situáciu 

zareagovala, že sa môže požiadať o finančné prostriedky aj z výziev pre projektové zámery.  

Diskusia, popis situácie a technických parametrov, ktoré by malo nové detské ihrisko mať.  Išlo 

napríklad o tieň na pieskovisku, aby deti neboli na priamom slnku. 

Ing. Martin Šturek poznamenal, že finančná kontrola fungovala dobre, čo sa týka komunikácie s ZŠ 

s MŠ Zubrohlava. Komunikácia bola efektívna.  

Starosta – „Všetci sme určite zato, aby ihrisko fungovalo, nájdime nejaký model financovania. Čo sa 

týka zodpovednosti za verejné obstarávanie, bude to mať na starosti obec alebo ZŠ s MŠ Zubrohlava? 

Mgr. Renáta Pavčová – „My budeme zodpovedný za všetko. Je tam nejaká elektrické vedenie, treba to 

tam skontrolovať.“ Pani riaditeľka poďakovala za slovo.  

Hlasovanie k danej žiadosti prítomní posunuli na posledný bod programu tohto 21. zastupiteľstva. 

 

Druhé slovo dostal Marek Iskerka, člen Dobrovoľného hasičského zboru v Zubrohlave. Čítal žiadosť, 

ktorá bola zameraná na nespokojné stanovisko Dobrovoľného hasičského zboru v Zubrohlave 

k hlasovaniu  z 20. rokovania obecného zastupiteľstva o čerpanie rezervného fondu na oporný múr, 

ktorý bude súčasťou základov novej hasičskej zbrojnice (Viď Uznesenie č. 2/2018 bod 3).  

Starosta následne popisoval situáciu s hasičskou zbrojnicou. 

Starosta: „Bol by som rád, keby sme dotáciu nemuseli vracať, ale je to na Vás.“ 



Ing. Martin Šturek: „Môj postoj je rovnaký ako naposledy, aby sa spravil oporný múr aj s prípojkami. 

Chcem na Vás poslanci apelovať, aby ste vaše rozhodnutie zvážili.“ 

Diskusia. 

Starosta: „Súťaž trvá nejaké obdobie, v rezervnom fonde máme nejaké voľné finančné prostriedky. 

Necháme aj túto žiadosť na iný bod tohto zastupiteľstva, budete hlasovať potom?“ 

Mgr. Daniela Čierniková: „Nestačila by nejaká garáž? Mne ten projekt výstavby zbrojnice nepríde 

efektívny.“ 

Diskusia. 

Mgr. Daniela Čierinková: „Vy ste chlapi stavebníci, vyjadrite sa Dominik, Ľubo...“ 

Ing. Martin Šturek popisuje situáciu s pozemkom. 

Diskusia. 

Starosta: „Ako sa rozhodnete, tak bude.“ Starosta popisoval situáciu s kultúrnym domom. 

Následne danú žiadosť posunuli k hlasovaniu na posledný bod programu tohto zastupiteľstva.  

 

Tretia žiadosť nebola síce písomná, ale pán Stanislav Šimurda sa prišiel opýtať, ako to bude 

s prekládkou vody pri jeho dome. Pýtal sa, kto bude robiť prekládku. 

Starosta popisoval situáciu. Pánovi Šimurdovi dával informácie, aké mal pán starosta z Dozornej rady 

OVS, a. s. Danú prekládku bude riešiť OVS, a. s. 

Stanislav Šimurda: „Je tam k tomu nejaký projekt?“ 

Pán starosta s pánom Šimurdom viedli diskusiu a popisovali technickú situáciu k danej prekládke, riešili 

odbočky a vysporiadanie pozemkov. Taktiež riešili zberné studničky.  

Diskusia a popis situácie. 

Stanislav Šimurda: „Ak začnú kopať, chcem byť informovaný.“ 

Diskusia. 

Starosta: „Keď začnú robiť, spoločnosť OVS, a. s. osloví vlastníkov. Nerobia také niečo prvý krát...“ 

 

Prešlo sa na ďalší bod programu. 

 

2. Kontrola plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcom zasadaní 

Predkladá starosta obce, kde popisuje stav plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcom zasadaní. 

Diskusia.  

Popisovala sa situácia s Multifunkčným ihriskom, s projektom s cezhraničným partnerom Makówom 

Podhalańskim, Chodník v Zubrohlave a v Rabči. 

  

Na Kuňakoch sme mali prietrž a vyplavilo nám na hlavnú cestu drobné kamenivo a hlinu, ktorú zobrala 

voda. Pán Kubasák sa zatiaľ do domu nedostane. Spraví sa tam rošt, je to otázka týždňa.  

 

Ďalej sa popisovala situácia s cintorínom, jeho technický stav. Treba tam naviesť ešte aspoň 200 tatier. 

Spomenula sa pri téme cintorína aj téma nového chladiarenského boxu na kolieskach, ktorý by slúžil 

v Dome smútku. Popisovala sa situácia s chodníkmi na cintoríne.  

 

Kultúrny dom – popis situácie s projektovou dokumentáciu. Táto projektová dokumentácia sa nachádza 

na Obecnom úrade v Zubrohlave.  

 

Kaplnka za Kýčerou – popis strechy, výmena šindla z dreveného za umelý s imitáciou dreva.  

 

Pán starosta prečítal druhú žiadosť od Dobrovoľného hasičského zboru, kde žiadali o navýšenie 

rozpočtu na rekonštrukciu súťažného čerpadla PS12. 

 

Pokračovalo sa ďalej podľa programu. 

 

 

 

 

 



 

3. Úpravy rozpočtu na II. Q 2018 

Predkladá starosta obce, ktorý požiadal pani Mgr. Lipovskú, účtovníčku obce, aby predniesla danú tému 

programu 21. rokovania Obecného zastupiteľstva . 

 

Viedla sa diskusia na základe predložených materiálov k úprave rozpočtu na II. Q 2018.  Popis príjmov 

a výdavkov.  

 

Hlasovanie k úprave rozpočtu za II. Q 2018: 

 

Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková, Ing. Elena Gereková, PhDr. Zlatica Gereková, Ľuboš 

Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

Tabuľka: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



4. Určenie počtu poslancov obecného zastupiteľstva v obci Zubrohlava a 5. Určenie rozsahu 

výkonu funkcie starostu v obci Zubrohlava na celé nasledujúce volebné obdobie 2018-2022 

 

Predkladá starosta obce, diskusia k daným bodom. 

 

 

Hlasovanie za určenie 9 poslancov obecného zastupiteľstva v jednom volebnom obvode utvorenom 

pre celú obec : 

 

Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková, Ing. Elena Gereková, PhDr. Zlatica Gereková, Ľuboš 

Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek  

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Hlasovanie za  určenie rozsahu výkonu funkcie starostu v obci Zubrohlava na volebné obdobie 2018-

2022: 

 

Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková, Ing. Elena Gereková, PhDr. Zlatica Gereková, Ľuboš 

Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Starosta dal návrh na hlasovanie, za preplatenie zostatkovej dovolenky ku koncu funkčného obdobia 

2014-2018 v počte 40 dní.  

 

Hlasovanie za  preplatenie dovolenky starostu obce: 

Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková, Ing. Elena Gereková, PhDr. Zlatica Gereková, Ľuboš 

Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek  

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

 

6. Návrh zásad odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva v obci Zubrohlava 

 

Predkladá starosta obce. 

Diskusia.  

Návrh bol robený podľa vzoru, ktorý vydal ZMOS (Združenie miest a obcí Slovenska).  

Ing. Martin Šturek vytkol iba formálne chyby, ktoré budú odstránené. 

PhDr. Zlatica Gereková: „Podľa mňa to nie je dopracované.“ 

 

Hlasovanie za návrh zásad odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva v obci Zubrohlava: 

 

Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková, Ing. Elena Gereková, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, 

Ing. Martin Šturek 

Proti: PhDr. Zlatica Gereková, 

Zdržanie:0 

 

7. Informácie o podaných projektoch 

 

Starosta popisoval situáciu o podaných projektoch a o projekte, na ktorý chceme reagovať. Ide o výzvu, 

ktorá je zverejnená na www.zeleneobce.sk, pôde o výsadbu drevín. 

 

PhDr. Zlatica Gereková spomenula výzvy na detské jasle a na zvýšenie kapacít materských škôl.  

 

http://www.zeleneobce.sk/


 

8. Rôzne 

V tomto bode programu sa diskutovalo o rôznych témach, hlasovalo sa aj o žiadostiach, ktoré boli 

spomenuté na začiatku tohto 21. zastupiteľstva (viď bod 1). 

 

V katastri obce Zubrohlava, v časti Medveďovky sa zvažujú spraviť stavebné pozemky, kde sú 

navrhnuté 3 varianty rozmiestnenia. Išlo by o 60-80 stavebných pozemkov. 

 

Pani Mgr. Ľudmila Mokošáková spomenula situáciu s ulicou pri škole, kde nasledovala diskusia a popis 

situácie.  

 

 

 

Nasledovali diskusie a hlasovania ku kapitálovým výdavkom a čerpaniu rezervného fondu. 

 

 

 

 

Popis situácie s miestnym rozhlasom. 

 

Hlasovanie za čerpanie rezervného fondu na dofinancovanie modernizácie rozhlasového vedenia 

v sume 1.856 Eur: 

Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková, Ing. Elena Gereková, PhDr. Zlatica Gereková, Ľuboš 

Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek  

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Popis situácie s kúpou pozemkov pod miestnu komunikáciu v k.ú. Zubrohlava od predávajúcej 

Janolovej Agáty, rod. Tomaštíkovej, nar., r. č., bytom Vavrečka č. 95 predávajúca pod B2 v 1/1-

ine predáva nehnuteľnosť v k. ú. Zubrohlava zapísanú na LV č. 2671 pozemok C KN parc č. 

1247/33 orná pôda o výmere 33 m2 v podiele 1/1 v prospech obce Zubrohlava, IČO: 00315044 

za kúpnu cenu 1,00 €.  
 

Hlasovanie za kúpu pozemku pod miestnu komunikáciu zapísanú na LV č. 2671: 

Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková, Ing. Elena Gereková, PhDr. Zlatica Gereková, Ľuboš 

Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek  

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

 

Popis situácie s chodníkom v Zubrohlave pri Hlavnej ceste. 

 

Hlasovanie za  čerpanie rezervného fondu na dofinancovanie rozšírenia chodníka popri Hlavnej ceste 

v sume 965 Eur: 

Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková, Ing. Elena Gereková, PhDr. Zlatica Gereková, Ľuboš 

Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek  

Proti: 0 

Zdržanie:0 

Ing. Martin Šturek: „Koľko máme teraz v rezervnom fonde?“ 

Mgr. Zuzana Lipovská popisuje situáciu z účtovného hľadiska. „Je tam 146.488 Eur.“ 

 

Na základe informácií o stave rezervného fondu prítomní prešli k ostatným žiadostiam a hlasovaniu. 

 



 

 

Starosta popisoval situáciu s cintorínom, Domom smútku a katafalkom, ktorý slúži v prípade úmrtia 

na udržiavanie určitej teploty telesných pozostatkov zosnulých ľudí. Diskutovalo sa o súčasnom stave 

katafalku a prítomní sa rozhodli hlasovať za kúpu nového.  

 

Hlasovanie za kúpu katafalku a čerpanie rezervného fondu v sume 6000,00 €: 

Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková, Ing. Elena Gereková, PhDr. Zlatica Gereková, Ľuboš 

Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek  

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

Ďalšia téma bola ohľadom Požiarnej zbrojnice, ktorá sa rozoberala aj na 20. zastupiteľstve. Popisovala 

sa situácia z technických parametrov a oporný múr, ktorý je z hľadiska bezpečnosti dôležitý. 

PhDr. Zlatica Gereková: „ Mala by to byť naša povinnosť...“ 

Mgr. Daniela Čierniková: „Môj názor poznáte, vyjadrila som sa k tomu na poslednom zastupiteľstve. 

Nehovorím, že to nie je dôležité .... . Nebude lepšie postaviť iba nejakú garáž, kde sa bude požiarne auto 

parkovať?.“ 

Diskusia. 

Ľuboš Sroka: „Spravme iba nejaký hangár.“ 

Diskusia. 

Nasledovalo hlasovanie. 

 

Hlasovanie za čerpanie rezervného fondu v sume 60 500,00 € na oporný múr, ktorý bude súčasťou 

základov : 

Za: Silvia Čajková, Ing. Elena Gereková, PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Martin Šturek  

Proti: 0 

Zdržanie: Ing. Dominik Šturek, Mgr. Daniela Čierniková, Ľuboš Sroka 

 

 

Hlasovalo sa k žiadosti Dobrovoľného hasičského zboru na rekonštrukciu súťažného čerpadla PS12. 

 

Hlasovanie za čerpanie rezervného fondu na rekonštrukciu súťažného čerpadla PS12 v sume 5000,00 €:   

Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková, Ing. Elena Gereková, PhDr. Zlatica Gereková, Ľuboš 

Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek  

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

Opisoval sa technický stav kaplnky za Kýčerou, kde sa navrhlo hlasovať za výmenu šindľa na streche 

kaplnky. Lacnejšia verzia šindľa vyšla umelá imitácia dreva. Nasledovalo hlasovanie. 

 

Hlasovanie za výmenu šindľa strechy kaplnky v sume 2.000 € 

 Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková, Ing. Elena Gereková, PhDr. Zlatica Gereková, Ľuboš 

Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek  

Proti: 0 

Zdržanie:0 

Diskusia pokračovala. 

 

Starosta opisoval situáciu na cintoríne, popisoval sa technický stav plotov a chodníkov. Nasledovalo 

hlasovanie prítomných poslancov. 

 

 

Hlasovanie za čerpanie rezervného fondu na dostavbu chodníka na cintoríne v sume 15.000 €: 



 Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková, Ing. Elena Gereková, PhDr. Zlatica Gereková, Ľuboš 

Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek  

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

 

 

 

 

 

 

21. rokovanie obecného zastupiteľstva pokračovalo k diskusií o multifunkčnom ihrisku pod farou. 

Nasledovalo hlasovanie prítomných poslancov. 

 

Hlasovanie o navýšenie čerpania rezervného fondu na multifunkčné ihrisko pod farou v sume 5000,00 €: 

 Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková, Ing. Elena Gereková, PhDr. Zlatica Gereková, Ľuboš 

Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek  

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Diskusia. 

 

Prítomní sa vrátili k žiadosti pani riaditeľky k detskému ihrisku, diskutovali  a dali hlasovať.  

 

Hlasovanie za výstavbu detského ihriska pri ZŠ s MŠ Zubrohlava a poskytnutie kapitálového transferu 

z rozpočtu obce v sume 25.000 € a dofinancovanie z rozpočtu ZŠ s MŠ v sume 5.000 € - réžia a poplatky: 

 Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková, Ing. Elena Gereková, PhDr. Zlatica Gereková, Ľuboš 

Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek  

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

Hlasovanie za čerpanie rezervného fondu na výstavbu Zberného dvora v hodnote 25.000 € 

 Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková, Ing. Elena Gereková, PhDr. Zlatica Gereková, Ľuboš 

Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek  

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Ďalšie hlasovanie bolo o kúpe pozemku  pod miestnu komunikáciu v k.ú. Zubrohlava 

od predávajúcich Pod B1 Gočálová Mária rod. Adamčíková, trvale bytom Olbrachta 

č.1015/46, Trstená, v podiele 15/360 – ín,  pod B2 Porvichová Natália rod. Vorčáková, , trvale bytom  

Grebáča Orlova 860/9, Námestovo v podiele 21/360 – ín,  pod B 4 Adamčík Vladimír, Ing.,  rod. 

Adamčík, trvale bytom Liptovský Trnovec  č. 222, v podiele 5/360 – ín, Pod B 5 Klempaiová Natália, 

Ing., rod. Adamčíková, trvale bytom  Orlovova 859/7, Námestovo v podiele 52/360 – ín ,  Pod B 6 

Urlandová Mária rod. Adamčíková, trvale bytom  Šustekova 2992/21, Bratislava v podiele 52/360 – ín 

, pod B 7 Adamčík Anton rod. Adamčík,,  trvale bytom  Šustekova 2992/21, Bratislava v podiele 52/360 

– ín  ,  Pod B 8 Adamčík Ľudovít, Mgr., rod. Adamčík , trvale bytom Rabčická č.368, Rabča v podiele 

52/360 – ín ,  

Pd B 9 Buncová Markéta rod. Lubasová, , trvale bytom Belehradská 990/66, Praha 2 - N. Město 

v podiele 30/360 – ín, pod B10  Kozoňová Ľudmila rod. Adamčíková, trvale bytom Radová č.484, 

Rabča v podiele 36/360 – ín,  Pod B 13 Varmusová Mária rod. Jaňáková, trvale bytom Soľná č.404, 

Rabča v podiele 120/360 – ín,  Pod B 14 Svetláková Irena rod. Lubasová trvale bytom Antona Kršáka 

921/6, Námestovo v podiele 6/360 – ín, Pod B 15 Raticová Libuša rod. Ratičáková, trvale bytom Hlavná 



122, Rabča v podiele 30/360 – ín, Pod B17 Geburová Alena, rod. Raticová trvale bytom Kamenická 

803/1, Námestovo v podiele 30/360 – ín ,  

v  podiele 1/1-ina  účasti k celku   nehnuteľnosť – pozemok  zapísaný  na  LV č. 2610 k.ú. Zubrohlava  

pod A – parc. registra E KN  č. 552 orná pôda  výmere 4031 m2 a to len tie  časti, ktoré podľa GP č. 

210/2017 vyhotoveného Brandys, s.r.o., Cyrila a Metoda 329/6, Námestovo, úradne overeného Ing. 

Františkom Dzurekom dňa 25.07.2017 pod číslom G1-726/2017 zodpovedajú dielu „1“ orná pôda 

o výmere 134 m2, ktorý vytvára  parcelu C KN č. 1246/38 orná pôda výmere 134 m2, zodpovedajú dielu 

„2“ orná pôda o výmere 40 m2, ktorý vytvára  parcelu C KN č. 1246/51 orná pôda výmere 40 m2  

v prospech obce Zubrohlava IČO 00 315 044 za kúpnu cenu 1,00 €. 

 

Hlasovanie za kúpu pozemkov pod miestnu komunikáciu, zapísanú na LV č. 2610: 

Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková, Ing. Elena Gereková, PhDr. Zlatica Gereková, Ľuboš 

Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek  

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

O 18.50 h odišla pani Silvia Čajková. 

 

Starosta pokračoval v informovaní o tvorení novej knihy Čarovnej Oravy, v ktorej prvé strany budú 

o našej obci. Kniha bude slúžiť na reprezentačné účely. 

 

Hlasovanie za  úpravu rozpočtu – bežné výdavky program 01.01. na knihu na mieru Čarovná Orava 

v hodnote 2.640 € od vydavateľstva CBS, spol. s r. o. 

 Za:Mgr. Daniela Čierniková, Ing. Elena Gereková, PhDr. Zlatica Gereková, Ľuboš Sroka, Ing. 

Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek  

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

 

 

 

Hlasovalo sa o  čerpanie rezervného fondu na mzdy z dôvodu časového preklenutia.  

 

Hlasovanie za navýšenie bežných výdavkov – mzdové náklady (externý finančný manažér a koordinátor 

projektu) v hodnote 4870,05 € z dôvodu časového preklenutia projektu Cesta tam i späť – v stopách 

minulosti. Maków Podhalański – Zubrohlava. 

 Za: Mgr. Daniela Čierniková, Ing. Elena Gereková, PhDr. Zlatica Gereková, Ľuboš Sroka, Ing. 

Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek  

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Zostatok rezervného fondu je po dnešnom hlasovaní v hodnote 27.167 €.  

 

Predposledné hlasovanie bolo o kúpe pozemku pod miestnu komunikáciu, v k. ú. Zubrohlava 

od predávajúcej Mgr. Juričákovej Miroslavy, r. Hajdučíkovej, bývajúcej na ulici Nad školou 

1044/44 Zubrohlava, nar., r. č.; nehnuteľnosť v k. ú. Zubrohlava zapísanú na LV č. 2029; 

pozemok CKN parc. č. 1226/158 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 27 m2 a parc. č. 

1226/167 ostatná plocha o výmere 111 m2 v podiele 1/1 v prospech obce Zubrohlava IČO: 

00315044 za kúpnu cenu 1,00 €.  
 

Hlasovanie za kúpu pozemkov pod miestnu komunikáciu, zapísanú na LV č. 2029: 

Za: Mgr. Daniela Čierniková, Ing. Elena Gereková, PhDr. Zlatica Gereková, Ľuboš Sroka, Ing. 

Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek  



Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Posledné hlasovanie bolo o kúpe pozemku Kúpnu zmluvu na  kúpu pozemkov nar. r.č. pod 

miestnu komunikáciu v k.ú. Zubrohlava od predávajúceho Chovanca Henrich rod. Chovanec 

(nesvojp), Oravské Veselé č. 702, občan SR, zast. opatrovníčkou Justínou Chovancovou, 

Oravské Veselé č. 702, občan SR, a to na základe Uznesenia Okresného súdu Námestovo zo 

dňa 20.12.2002  predávajúci   pod B1   v 8/392 - ine nehnuteľnosti  v k.ú. Zubrohlava zapísané 

na LV č. 3816 pozemky C KN parc. č. 1226/253  o výmere 352 m2 orná pôda, C KN parc. č. 

1226/357 o výmere 100 m2 orná pôda, C KN  parc. č. 1226/369 o výmere 88 m2 orná pôda   v 

podiele 8/392 v prospech obce Zubrohlava  IČO 00315044 za kúpnu cenu 29,10 €. 

Hlasovanie za  kúpu pozemkov pod miestnu komunikáciu, zapísanú na LV č. 3816: 

Za: Mgr. Daniela Čierniková, Ing. Elena Gereková, PhDr. Zlatica Gereková, Ľuboš Sroka, Ing. 

Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek  

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 
 

Nasledovala voľná diskusia. 

Starosta ku koncu poďakoval organizátorom stretnutia družobnej obce Čeladnej z Českej republiky 

so Zubrohlavou, kde ich miestny dôchodcovia navštívili našu obec v dvojdňovom intervale.  

Starosta pokračoval s informáciami k nasledujúcemu podujatiu, ktoré sa uskutoční 15. septembra 2018.  

 

19.00 h odišiel Ľuboš Sroka. 

 

 

 

 

Na konci sa ešte poznamenalo, že na posledné zastupiteľstvo by bolo vhodné prísť oblečený 

v spoločenskom oblečení a spraviť si pamätnú fotku.  

 

Starosta na záver všetkým poďakoval a 21. zasadanie obecného zastupiteľstva ukončil.  

 

. 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                    Pavol Bugeľ 

                                                     starosta obce  

 

 

 

 


